

## Financial Offer: Supplying Mattresses to Al-Hol Camp - NES

العرض المالي: توريد الفراشات إلى مخيم الهول - شمال شرق سوريا

Item Line	Description of the items	وصف البند	Unit	Qty	Unit Cost (US\$)	Estimated Required Quantity	Illustration Photo
1	<p>Material: polyurethane closed cell hard grey foam, 100% synthetic yarns from virgin or recycle raw material. Synthetic sleeping mats that are made from recycle materials must not contain fillers, like calcium carbonate or any other.</p> <p>Dimension: 1.8 x 0.9 x 0.1 m, Area 1.62 m<sup>2</sup></p> <p>Density: Minimum 24 kg/m<sup>3</sup> (±2%)</p> <p>Weight: Min 3.56Kg.</p> <p>Load deflection: min 16kg</p> <p>Cover: removable cover with zipper cotton or polyester/cotton canvas of 180g/m<sup>2</sup> minimum. Size: 90 x 180 x 10 cm</p>	<p>المادة: رغوة بولي يوريثان صلبة ذات خلايا مغلقة باللون الرمادي، خيوط صناعية 100% مصنوعة من مواد خام جديدة أو معاد تدويرها. يجب ألا تحتوي الفراشات الصناعية المصنوعة من مواد معاد تدويرها على مواد مالئة، مثل كربونات الكالسيوم أو غيرها.</p> <p>الأبعاد: 1.8 × 0.9 × 0.1 متر، المساحة 1.62 متر مربع</p> <p>الكثافة: حد أدنى 24 كغ/م<sup>3</sup> (±2%)</p> <p>الوزن: الحد الأدنى 3.56 كغ</p> <p>تحمل الضغط: الحد الأدنى 16 كغ</p> <p>الغلاف: غطاء قابل للإزالة بسحاب، مصنوع من قماش قطني أو خليط بوليستر/قطن بوزن لا يقل عن 180 غ/م<sup>2</sup></p> <p>الحجم: 90 × 180 × 10 سم</p>	Pcs	1		5000	

Total Cost for the Estimated required quantity of 5000 Pcs in USD

**NOTE:**

1. Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our spesifications and required quality and to request a better quality.
2. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
3. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
4. The Service must delivered to Al-Hol camp in NES as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-Hol Camp in NES .
6. The vendor must provide samples of each item along with his offer, and the samples should meet the organization specification, otherwise his offer will be excluded.
7. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).

**ملاحظة:**

1. يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلي مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل.
2. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
3. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
4. يجب تقديم الخدمة إلى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وفقاً لتعليمات مشرف منظمتنا
5. الأسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
6. يجب على المورد تقديم صور العينات (نموذج) من كل مادة مع العرض المالي، ويجب أن تفي العينات بمواصفات المنظمة، وإلا سيتم استبعاد عرضه.
7. أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشأ او إنتاج من (إيران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....